
Zápis Komise sportu, mládeže a volnočasových aktivit 

 

Číslo jednání:   5/2021  

Datum konání:   11. 10. 2021  

Předsedající:   Mgr. Jiří Ammer  

Přítomní:  Bc. Jiří Šebek, Jaromír Hukal, Mgr. Klára Hlaváčková, 

Dominik Urich, Mgr. Miroslav Franěk, Mgr. Jan Kittler, Svatopluk Malina 

Nepřítomní:   

Omluveni:   Bc. Martin Ďurica, Dis. 

Hosté:   Bc. Jaroslav Kočí 

Tajemník/Zapisovatel:  Bc. Veronika Jáně 

 

Jednání Komise sportu, mládeže a volnočasových aktivit se uskutečnilo dne 11.10.2021 v budově Úřadu 

MČ Praha 20, Jívanská 635. Jednání zahájil předseda pan Mgr. Jiří Ammer v 17.00 hod. 

➔ Hlavním bodem jednání byly Individuální dotace z rozpočtu Městské části Praha 20 na rok 

2021. Komise projednala celkem 5 žádostí a ve všech případech navrhla schválení dotace. 

 

1. TopTennis Xaverov, s.r.o. 

 

TopTennis Xaverov, s.r.o. žádá poprvé o dotaci na podporu tenisového klubu na Xaverově. 

Mají 120 členů z toho 55 osob z Horních Počernic. Fungují 12 let. Působili pod TJ Sokol HP, 

v r.2019 se rozdělili. Na Xaverově trénují již 3.sezónu. Dotaci chtějí použít  

na materiál - balonky, pomůcky, na zajištění chodu tenisového klubu - energie, úklid a v 

neposlední řadě na podporu hráčů, kteří se chtějí tenisu více věnovat - zvýhodněné 

kurzovné. Komise doporučuje vyhovět žádosti o individuální dotaci v oblasti sportu  

a navrhuje poskytnout dotaci ve výši 85 000 Kč. 

 

2. Lenka Malá – Studio Salute 

 

Lenka Malá již 24 let provozuje sportovní kurzy pro děti od 2,5 do 18 let, ale také cvičení 

pro dospělé. Dotaci použije na sportovní materiál a pronájem tělocvičny FZŠ Chodovická, 

kde působí. Komise doporučuje vyhovět žádosti o individuální dotaci v oblasti sportu a 

navrhuje poskytnout dotaci ve výši 30 000 Kč. 

 

3. Jachtklub Toušeň, z.s. 

 

Žadatelé (Sára Tkadlecová a Dominika Vaďurová) chtějí podpořit v jachtingu - olympijská 

lodní třída 49er FX. Věnují se závodnímu okruhovému jachtingu. Závodnice jsou zařazeny 

do reprezentačního družstva Českého svazu jachtingu. Připravují se na olympijské hry v 

Paříži 2024. Dotaci použijí na materiál, oblečení, startovné a náklady na trenéra. Komise 

doporučuje vyhovět žádosti o individuální dotaci v oblasti sportu a navrhuje poskytnout 

dotaci ve výši 30 000 Kč. 

 

 



4. Jakub Krejčíř 

 

Jakub se věnuje atletické závodní činnosti zaměřené na delší a střední tratě. Účast na MČR 

na dráze 2019 - 2021. 1. místo na MČR družstev v září 2021, 6. místo na MČR v hale, 3 000 

m. Dotaci chce použít na obuv, oblečení a soustředění - ubytování, strava, doprava. Komise 

doporučuje vyhovět žádosti o individuální dotaci v oblasti sportu a navrhuje poskytnout 

dotaci ve výši 12 000 Kč.  
 

5. Bc. Tereza Šebková, MBA 

Tereza žádá o poskytnutí dotace poprvé. Věnuje se Slopestyle snowboardingu od r. 2012. 

Aktivně se účastní závodů v ČR i zahraničí. V současné době je nominována na zimní 

světové univerzitní hry v Luzernu, kde bude reprezentovat ČR. Dotaci chce použít na 

celoroční vstupy do lyžařských areálů. Komise doporučuje vyhovět žádost o individuální 

dotaci v oblasti sportu a navrhuje poskytnout dotaci ve výši 15 000 Kč. 

➔ Pepinovo pole – radní Kočí navštívil víceúčelový sportovní areál Jahodnice. Jedná se o dráhu 

pro kola pro malé i větší sportovce. J. Šebek navrhl vytvořit nákres pro lepší představu, jak by 

mohla plocha vypadat. Komise navrhla pokračovat ve vytyčené strategii. 

 

➔ Drakiáda – V. Jáně představila podrobnosti k chystané Drakiádě, která proběhne ve 

spolupráci s DDM – 6.11.2021. 

 

➔ Radní Kočí předložil návrh na osvětlení sportovního areálu FZŠ Chodovická s umístěním na 

budově DDM, komise s návrhem souhlasí. Termín realizace: do 12.11.2021. 

 

➔ Radní Kočí zmínil umístění chráničů na sloupy v parku Jizbická v místě, kde děti sáňkují. A to 

především z důvodu bezpečnosti. Dále představil „Boulodrom“ pro malé děti na konečné 

autobusu 223 – Ratibořická. Realizace chráničů a boulodromu do konce r. 2021. Komise 

s návrhy souhlasí. 

 

➔ Komise se shodla na umístění 2 pingpongových stolů v areálu FZŠ Chodovická vedle 

bouldorové stěny. 

 

Pan předseda poděkoval všem přítomným za účast a v 18.15 hod. jednání komise ukončil. Pozvánka  

s termínem příštího jednání bude členům včas zaslána a termín bude přizpůsoben dalšímu 

zastupitelstvu. 

 

         Mgr. Jiří Ammer 

                    předseda komise v.r. 


